
Styrelsemöte OK Borgen 2024-08-19
 
 
Närvarande: Sten Johansson ordförande, Jan Karlsson, Björn Johansson, Linda Sundqvist sekreterare,
Tomas Jansson, Sören Eriksson och Martin Linderstad
 
Anmält förhinder: Ralph Jansson och Leif Pettersson
 
§ 28 Öppnande
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
 
§ 29 Dagordning
Dagordningen godkändes.
 
§ 30 Protokolljustering
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
 
§ 31  Verksamhetsrapport
Hittaut är igång och 503 deltagare har hittills registrerat checkpoints. KM har genomförts med 8 deltagare
från klubben. Veckobanorna pågår men tyvärr är deltagarantalet mycket lågt. Klubben har varit ute på
flera nationella orienteringar. Klubben fanns representerad vid Tobo kulturhuset 17 augusti: Den stora
festen i Tobo. Några besökare testade på en kortare orienteringsbana. 4 deltagare från klubben har
genomfört Fjällmaran 27 km och Ottsjö 12 km. Vi har även haft deltagare på O-ringen i Oskarshamn.
 
§ 32  Ekonomi
Ekonomin är fortsatt god. Vi ligger enligt budgeterat på underskott. Stål och traktor för brobygget är
betalat. Försäljning av Newbody och Ravelli har startat. Priserna för hushållspapper och toapapper
kommer att höjas under höst och vinter.
 
Kassören Björn Johansson avlade följande rapport:
 
Skoterfonden     15 781
Arne Wennbergs minne   97 063
Plusgiro   356 775
 
Fondernas värde är inte uppdaterade och det faktiska värdet är högre än det angivna.
 
§ 33 Årsmöte Upplands Skidförbund 2 oktober
Jan kommer att närvara och representera klubben. Även Sten kommer att närvara men kan på grund av sitt
uppdrag inte representera klubben.
 
§ 34 Elljusbanan och brobygget
 Material till fortsatt byggnation ska beställas, Jan ordnar detta. Då materialet har viss stöldbegärlighet
kommer upplaget att vara hemma hos Sten på Exarbyvägen 3. Röjningen av spåret fortgår enligt
planering.
 
§ 35 Kommande verksamhet
Veckobanorna har startat efter sommaruppehållet och 3 tillfällen kvarstår. Hittaut kör på fram till sista
september. Frågan väcktes om vi ska fortsätta med Hittaut nästa år? Deltagare från klubben är anmälda till
DM och Veteran-SM i orientering. Eventuellt kommer en orienteringsavslutning att genomföras.
§ 36 Övriga frågor
Tierps kommun arrangerar Sportbio och föreläsning under hösten. Alla som vill får gärna anmäla sig.
 
§ 37 Nästa möte
Nästa styrelsemöte bestämdes till måndagen den 14 oktober 2024 kl. 18:30.
 



§ 38 Avslutning
Ordförande avslutade mötet.
 
 
 
 
 
Sekreterare:      Ordförande:
 
 
 
 
 
                                                    
 
Linda Sundqvist     Sten Johansson


